
ورزشی

لیگ برتر فوتبال به هفته هفتم رسید

استقلال – ذوب آهن؛ آخرین فرصت منصوریان و همکارانش!
سرویس ورزشی-

استقلال تهران در بدترین روزهای چند سال اخیر 
خود، امروز در چارچوب دیدارهای هفته هفتم لیگ برتر 

میزبان ذوب آهن اصفهان است.
هفته هفتــم رقابت های لیــگ برتر از امروز چهارشــنبه با 
برگــزاری دیدار تیم های اســتقلال تهــران و ذوب آهن اصفهان 
در ورزشــگاه آزادی آغاز می شود. برگزاری این بازی در شرایطی 
است که آبی ها در شش بازی چهار بار باخته اند و از همه بدتر در 
این شــش بازی تنها یک گل زده اند.این نتایج ضعیف اصلا برای 
هواداران استقلال پذیرفتنی نیست. استقلال پس از باخت به سایپا 
و پدیده در شــروع دوباره لیگ مقابل پارس جنوبی جم شکست 

خورد. شکستی که استقلال را وارد یک بحران اساسی کرد.
در هفته گذشــته استقلال آنقدر خبرســاز بود که باخت 
پرســپولیس چندان به چشــم نیامــد. هر روز یــک خبر از 
باشــگاه استقلال به گوش می رسید از اخراج منصوریان گرفته 
تا آمــدن مربیان خارجــی. علیرضا منصوریــان اما همچنان 
ســرمربی استقلال است و باشگاه اســتقلال اعلام کرده بازی 

امروز)چهارشنبه مقابل ذوب آهن( آخرین فرصت اوست.
پس از شروع ضعیف استقلال اعلام شد که دو دیدار با گل 
گهر ســیرجان و پارس جنوبی آخرین فرصت های منصوریان 
است، باخت به پارس جنوبی این ذهنیت را ایجاد کرد که خبر 
اخراج سرمربی آبی ها به زودی اعلام می شود اما حالا منصوریان 
یک بازی دیگر فرصت دارد؛ دیدار حساس و تعیین کننده مقابل 
امیر قلعه نویی. منصوریان به خوبی می داند برنده نشدن در این 
بازی کارش را در اســتقلال به پایان می رساند. آبی ها برای این 
بازی انگیزه زیادی دارند اما حریفشان هم تیم قدرتمندی است.

دیدارهای دشوار استقلال با قلعه نویی
دیدار با قلعه نویی هرگز برای استقلال آسان نبوده به ویژه 
در سال های اخیر. قلعه نویی تاکنون در مجموع ۱۳ بار در لیگ 
برتر مقابل استقلال قرار گرفته است که حاصل آن ۷ پیروزی 
و ۴ شکست بوده است و ۲ بازی هم به تساوی انجامیده  است. 
قلعه نویی البته سابقه باخت به استقلال در جام حذفی را دارد. 
او که ســه بار اســتقلال را به قهرمانی لیگ رسانده، پیش از 

این موفق شده با تیم های استقلال اهواز، مس کرمان، سپاهان 
و تراکتورســازی، اســتقلال را در لیگ شکست دهد و حالا با 
ذوب آهن به مصاف تیم سابقش می رود. قلعه نویی در سه مصاف 
آخرش با استقلال برنده شده است. برد ذوب آهن می تواند پایان 

کاری باشد به دوره حضور منصوریان در استقلال.
ذوب آهن هم شــروع جالبی در لیگ نداشــت و در جام 
حذفــی هم خیلی زود کنار رفت. با این حال برد شــش-صفر 
هفته قبل ذوب آهن مقابل اســتقلال خوزستان زنگ خطر را 
بــرای حریفان به صدا در آورد. ذوب آهن می خواهد یک مدعی 
درجه یک باشــد و برای نتیجه گرفتن راهی تهران شده است. 
بــرد ذوب آهن این تیم را به بــالای جدول نزدیک می کند. در 
جمع ذوبی ها همه نگاه ها متوجه مرتضی تبریزی اســت که در 

بازی قبل چهار گل زد و به صدر جدول گلزنان رسید.
مشکلاتی که همیشه وجود دارد

اما مشکلات اســتقلال تنها به مسائل فنی و داخل زمین 

خلاصه نمی شــود، اتفاقات دوشنبه شب برنامه تلویزیونی 90 
نشــان داد که باشــگاه های فوتبال ما در عرصه مدیریت با چه 
مشکلاتی روبرو هستند. اظهارات منصوریان سرمربی استقلال 
مبنی بــر اینکه اخراج رحمتی و جبــاری کار یکی از اعضای 
هیئت مدیره )عباس ملکی( بود و افشاگری ملکی مبنی بر اینکه 
اخراج این دو بازیکن با درخواســت سرمربی و مدیرعامل بود، 

مشخص کرد در پشت پرده این فوتبال چه می گذرد!
مشــکلاتی که امروز گریبان استقلال را گرفته، چند سال 
پیش پرسپولیس را در یک گرداب عمیق فرو برده بود. تا زمانی 
که مسئولان اجرایی کشور، ورزش و فوتبال را جدی نگیریم ، 
آن را فراتر از تفریح و سرگرمی قلمداد نکنند، مدیران ورزشی 
را بر اساس شایسته سالاری و سیستم مشخص انتخاب نکنند 
و... مشکلات موجود به قوت خود باقیست. امروز نوبت استقلال 
اســت و خدا می داند که فردا قرعه به نام کدام تیم و باشــگاه 

می افتد؟!

برنامه کامل دیدارهای هفته هفتم
در ادامه دیدارهای هفته هفتم روزهای پنجشنبه و جمعه 
نیز هفت بازی برگزار می شــود که در مهم ترین دیدار سپاهان 
در اصفهان میزبان پرسپولیس تهران است. برنامه کامل هفته 

هفتم لیگ برتر به شرح زیر است:
چهارشنبه 29 شهریور 96

* استقلال ................................................. ذوب آهن )ساعت ۲0(
پنج شنبه 30 شهریور 96

* سیاه جامگان ........................ گسترش فولاد )ساعت ۱9:۳0(
* سپاهان ................................................. پرسپولیس )ساعت ۲0(
* استقلال خوزستان .................... سپیدرود رشت )ساعت ۲0(

جمعه 31 شهریور 96
* تراکتورسازی ........................................ پدیده )ساعت ۱۷:۴5(
* پیکان ............................................. نفت تهران )ساعت ۱8:۳0(
* سایپا .................................. پارس جنوبی جم )ساعت ۱8:۳0(
* صنعت نفت آبادان ....................................... فولاد )ساعت ۱9(

حدیث دشت عشق

به یاد شهید محمد بابایی گلی
»آرپی جی زنِ« عملیات کربلای پنج

بازگشت تیم ملی پس از موفقیت در مسابقات قهرمانان بزرگ جهان

داورزنی: والیبال در سال های آینده شرایط بهتری خواهد داشت
سرپرست فدراســیون والیبال می گوید: مردم ما 
مطمئن باشند که ما تا المپیک 2020 در مسیری که طی 
می کنیم بازیکنان جوان و جدیدی معرفی خواهند شد. 
ما در 201۸، 2019 و 2020 شرایط به مراتب بهتر از این 

خواهیم داشت.
تیــم ملــی والیبال ایران پس از کســب عنوان ســومی 
مسابقات قهرمانان بزرگ جهان ساعت ۱0:۳0 دیروز سه شنبه 
از طریق فرودگاه امام خمینی)ره( و با استقبال پرشور هواداران 

و مسئولان فدراسیون والیبال وارد تهران شدند. 
پــس از حضور تیم ملــی والیبال در تهــران، محمدرضا 
داورزنی سرپرست فدراســیون در گفت و گویی اظهار داشت: 
حضور ما امســال در لیگ جهانی حضور خیلی خوبی نبود به 
دلیل اینکه به دلیل مصدومیت ها و... شرایط خوبی نداشتیم. 
با آمدن کولاکوویچ ما انتظار نداشتیم بعد از یک ماه او بتواند 
خواســته هایی که داریم را برآورده کند ولی او نشــان داد که 

صبوری و تلاش بیشتر می توان به موفقیت رسید.
وی افــزود: جا دارد به خانــواده والیبــال،  همه مربیان 
زحمت کش و همه کســانی که به هــر نحوی کمک کردند تا 
والیبال مسیر خودش را با موفقیت طی کند، خسته نباشید و 
تبریک بگویم. مردم ما مطمئن باشند که ما تا المپیک ۲0۲0 
در مسیری که طی می کنیم بازیکنان جوان و جدیدی معرفی 
خواهند شــد. ما در ۲0۱8، ۲0۱9 و ۲0۲0 شرایط به مراتب 

بهتر از این خواهیم داشت.

داورزنی خاطرنشــان کرد: ما در یک ماه گذشــته ســه 
موفقیت در والیبال داشــتیم. قهرمانی جهــان در نوجوانان، 
قهرمانی جهان در دانشجویان و سومی جهان در جام قهرمانان 
بزرگ. این یک رکورد بسیار بسیار ارزشمند برای ورزش کشور 

است و باعث عزت و غرور ملی برای همه ما می شود.

موسوی: می توانستیم مدال خوش رنگتری بگیریم
ســید محمد موسوی ســرعتی زن تیم ملی والیبال نیز 
درمورد نتایج تیم ملــی والیبال ایران در رقابت های قهرمانان 
بزرگ جهان و کســب عنوان ســومی در ایــن پیکارها اظهار 
داشــت: سال ها بود که والیبال ایران برای کسب مدال جهانی 

تلاش می کرد. امســال اندکی کم آوردیم وگرنه می توانستیم 
مدالی خوش رنگتر از برنز کسب کنیم. والیبال ایران چندین بار 

تا پای کسب مدال هم پیش رفته، اما ناکام مانده بود.
وی ادامه داد: بسیار خوشــحالم که امسال والیبال ایران 
توانســت در تورنمنتی معتبر مدال کســب کند. شک ندارم 
اگــر این روند ادامه پیدا کند در آینده می توانیم نتایج بهتری 
هم کســب کنیم. معتقدم که والیبــال مانند قطاری در حال 
حرکت اســت و تا رسیدن به ایســتگاه توقف نخواهد داشت. 
هرچند نمی توان آینده را پیش بینی کرد، اما امیدوارم که این 

درخشش تا المپیک هم ادامه پیدا کند.
خوش خبر: مسئولیتمان سنگین تر شد

امیر خوشــخبر سرپرســت تیم ملی والیبال هم درمورد 
کسب مقام ســوم والیبال ایران در جهان گفت: گروه کثیری 
زحمت کشیدند تا تیم ملی والیبال به این مرحله برسد، تمام 
اتفاقات خوب برای والیبال ایران افتاده بود به غیر از ســکوی 
جهانی که خوشبختانه این اتفاق افتاد. با این کار مسئولیتمان 

سنگین تر شده است.
وی درمورد نحوه برخورد ســایر تیم ها بــا ایران در این 
رقابت هــا، گفت: چیزی که دیدیم ایــن بود که احترام تیم ها 
چند برابر گذشته شده است و استقبال زیادی از نحوه بازی ما 
شده اســت. خوشخبر در مورد حمایت مردم، گفت: ما انتظار 
چنین حمایتی را می کشــیدیم و دیروز هم در فرودگاه مانند 

همیشه ما را تنها نگذاشتند و به استقبال آمدند.

بانوی کماندار پر افتخار کشــورمان در بازگشت از رقابت های قهرمانی جهان، مدالش را به خانواده شهدای 
مدافع حرم و خانواده شهید محسن حججی تقدیم کرد.

زهرا نعمتی با اعلام این خبر اظهار داشــت: امنیتی که امروز در کشــور ما حکمفرماست، مدیون از خودگذشتی شهدا و 
خانواده های آنهاســت و می خواســتم با این اقدام از زحمات این شهدای گرانقدر و نیز ایثار و گذشت خانواده های گرامی آنها 
قدردانی کنم. به همین خاطر مدال مسابقات قهرمانی جهان را به خانواده شهدای مدافع حرم به ویژه خانواده شهید محسن 
حججی تقدیم می کنم.زهرا نعمتی در جریان رقابت های قهرمانی جهان تیر وکمان که به میزبانی چین برگزار شــد، به یک 
نشــان طلا در ریکرو انفرادی زنان و یک نشــان برنز در رقابت های میکس تیمی دســت یافت. تیم ملی تیراندازی با کمان 

کشورمان با کسب 5 نشان رنگارنگ، دیروز سه شنبه، به میهن بازگشت.

نعمتی مدال طلایش را به خانواده شهید حججی تقدیم کرد  تمرینات منظم تیم ملی کشتی آزاد 
برای حضور در بازی های داخل سالن آسیا

نفرات اعزامی کشتی آزاد ایران به رقابت های داخل 
سالن آسیا، جلسه تمرینی خود را زیر نظر کادر فنی تیم 

ملی پشت سر گذاشتند.
آزادکاران اعزامــی به بازی های داخل ســالن آســیا در 
ترکمنســتان، صبح دیروز )سه شــنبه( تمرین وزنــه خود را 
زیر نظــر کادر فنی تیم   ملــی انجام دادنــد. در این تمرین، 
نــادر حاج آقانیا، ایمان صادقی، فرزاد عموزاد، ســعید داداش 
مور، حســین الیاســی، عــزت الله اکبری، مجتبــی گلیج و 
یــدالله محبــی هشــت، آزادکار اعزامی ایران بــه بازی های 
داخل ســالن آســیا زیر نظر محمد طلایی، امیــر توکلیان و 
 عباس حاج کناری جلســه تمرینی پرفشــار خود را پشت سر 

گذاشتند.
حســن یزدانی قهرمــان المپیک ریو نیز کــه این روزها 
مشغول استراحت است، در خانه کشتی حضور دارد و نظاره گر 
تمرینات هم تیمی هایش بود. آزادکاران اعزامی ایران قرار است 
روز جمعه هفته جاری تهران را به مقصد عشــق آباد پایتخت 

ترکمنستان ترک کنند.

دلیل حضور یزدانی در تمرینات تیم ملی
اما حســن یزدانی درباره حضــورش در اردوی تیم ملی 
کشــتی آزاد با وجود اینکه مسابقاتی را پیش رو ندارد، گفت: 
بعد از مسابقات قهرمانی جهان چند روزی را استراحت کردم 
و با توجه به اینکه برنامه خاصی نداشتم، چند روزی است که 
برای روحیه دادن به دوســتانم که عازم بازی های داخل سالن 
آسیا هستند به اردوی تیم ملی آمدم تا این روزهای پایانی را 

در کنار آنها باشم.
دارنده مدال طلای کشــتی آزاد جهان و المپیک در مورد 
برنامه های آتی تیم ملی کشــتی آزاد گفت: فعلًا که از سوی 
کادر فنی برنامه خاصی به ما اعلام نشــده است، اما به محض 
اینکه برنامه های تیم ملی اعلام شود برای حضور در مسابقات 
پیش رو آماده خواهیم شــد. وی خاطرنشان کرد: برای تمام 
اعضــای تیم های ملی کشــتی آزاد و فرنگی کشــورمان در 
بازی های داخل سالن آســیا آرزوی موفقیت دارم و امیدوارم 
مانند همیشه با کسب مدال های رنگارنگ ضمن اهتزاز پرچم 

ایران بار دیگر باعث شادی دل مردم عزیز کشورمان شوند.

غلامرضا امینی درباره کاهش ســطح آب دریاچه 
آزادی گفت: با همکاری دوستان ما در مجموعه خروجی 

آب ها بسته شد.
رئیس فدراســیون قایقرانی درباره پایین آمدن سطح آب 
دریاچه آزادی و مشکل قایقران ها برای تمرین اظهار کرد: من 
نگران تمرین ملی پوشان بودم چون پایین آمدن آب برای آنها 
اصلا خوب نبود. خدا را شکر که دوستان دوباره با ما همکاری 
کردند. معاونت مجموعه به دریاچه آمد و شــرایط را دید و دو 
خروجی از دریاچه بسته شد. دوستان ما در مجموعه همیشه 

با ما همکاری داشتند و دیروز نیز این اتفاق افتاد و انشاءالله که 
آب بیشتری از دریاچه کم نمی شود.امینی درباره بازگشت آب 
به دریاچه بیان کرد: همیشــه در تابستان آب دریاچه کاهش 
پیدا می کند و امسال کمی بیشتر بود. قطعاً در پاییز و زمستان 
آب دریاچه به شرایط عادی بازمی گردد اما خب ملی پوشان ما 
اکنون تمرین می کنند و این کاهش آب کمی کارشان را دشوار 
کرد. به هر حال با همکاری دوستان ما مشکل حل شد و من از 
این بابت از همکارانمان در مجموعه تشکر می کنم که همیشه 

با ما همکاری لازم را داشته اند.

برطرف شدن مشکل قایقرانان در مجموعه آزادی

* مجید کیهانی، رئیس فدراســیون دوو میدانی طی حکمی علی کفاشــیان، پیشکسوت دو و میدانی ایران و رئیس پیشین 
فدراسیون های دو ومیدانی و فوتبال را به عنوان مشاور ارشد و عضو هیات رئیسه فدراسیون منصوب کرد.

* 1۷ وزنه بردار معلول برای شرکت در رقابت های قهرمانی جهان سوم مهر راهی مکزیک می شوند. وزنه برداران 
اعزامی به مسابقات جهانی مکزیک در رده سنی جوانان را علی رضا ایزدی )دسته ۴9کیلوگرم(، محسن بختیار 
)دسته ۵۴کیلوگرم(، محمدامین ساکت )دسته ۸۸کیلوگرم(، امیر بخشی )دسته 9۷کیلوگرم(، معین احمدی و 
محمدرضا رجبی )دسته 10۷کیلوگرم( تشکیل می دهند.همچنین در رده سنی بزرگسالان، یوسف یوسفی و امیر 
جعفری )دسته ۵9کیلوگرم(، صمد عباسی )دسته 6۵کیلوگرم(، نادر مرادی )دسته ۷2کیلوگرم(، علی حسینی و 
مجید فرزین )دسته ۸0کیلوگرم(، سید حامد صلحی پور )دسته ۸۸کیلوگرم(، سامان رضی )دسته 9۷کیلوگرم(، 
علی صادق زاده )دســته 10۷کیلوگرم( و منصور پورمیرزایی و ســیامند رحمان  )دسته +10۷کیلوگرم( نفرات 
اعزامی به مسابقات جهانی مکزیک خواهند بود.هدایت این تیم را علی اصغر رواسی به عنوان سرمربی و علی 

فخرآور، سیدمحمدرضا میرشفیعی و محمدجواد رازی به عنوان مربیان بزرگسالان و جوانان را برعهده دارند.

خواندنی از ورزش ایران

نیمار اختلاف با کاوانی را علنی کرد
ســتاره برزیلی پاری  ســن  ژرمن با تصمیمی که گرفت اختلاف خود با مهاجم 
اروگوئــه ای تیمش را علنی کرد. با وجود اینکه کاوانی هر گونه اختلاف با نیمار را رد 
کرد و از طبیعی بودن رابطه خود با هم تیمی برزیلی اش ســخن به میان آورد اما به 
نظر می رســد که این اختلاف نظر جدی است.نیمار بعد از درگیری لفظی با کاوانی 
در دیدار برابر لیون تصمیم گرفت که نام این بازیکن را از حســاب اینســتاگرام خود 
حذف کند تا نشان دهد که اختلاف با هم تیمی اش جدی است. روزنامه سان انگلیس 
نوشــت که اختلاف کاوانی با نیمار جدی است و با توجه به  اصرار باشگاه پاری  سن  
ژرمن به حفظ نیمار این کاوانی اســت که آماده جدایی است و می خواهد راهی تیم 
دیگری شود.پاری  سن  ژرمن در فصل جاری با هدایت اونای امری نتایج درخشانی به 
دســت آورده و در هر شش بازی خود در لیگ فرانسه توانسته پیروز از میدان خارج 

شود. این تیم در تک بازی خود در لیگ قهرمانان اروپا هم به پیروزی رسیده است.
انتقاد رئیس شانگهای

 از ستاره گرانقیمت تیمش
وو ژیــاو هوی به انتقــاد از کارلوس تــوس پرداخت و عنوان کرد این ســتاره 
گرانقیمت آرژانتینی انتظارات را برآورده نکرده است. کارلوس توس با رقمی نجومی 
از بوکاجونیورز جدا شد و به شانگهای پیوست ولی در این تیم نتوانسته است عملکرد 
رضایت بخشی نشــان دهد. این در حالی است که مهاجم پیشین منچستریونایتد و 
یوونتــوس هفته ای ۶۱5 هزار پوند از تیم چینی به جیب می زند ولی اضافه وزنی که 
در این هفته های اخیر داشــته اســت صدای اعتراض چینی ها را درآورده است و در 
بازی های اخیر این تیم »هو« شده است و مربی جدید شانگهای نیز به او هشدار داده 
اســت که برای حضور در ترکیب ثابت این تیم باید وزن خود را کاهش دهد. وو ژیاو 
هوی با انتقاد از ســتاره نجومی تیمش گفت: برنامه ما این بود که یک ســتاره خوب 
جهانی را به خدمت بگیریم و گزینه اول ما نیز کارلوس توس بود ولی متاســفانه او 
نتوانســته اســت انتظارات ما را برآورده کند. او در زمستان تمرین را رها کرده است 
و اصلا آماده نیست. شــانگهای در جدول ۱۶ تیمی لیگ چین در رده دوازدهم قرار 
دارد و توانسته است به نیمه نهایی لیگ قهرمانان صعود کند و در این مرحله باید با 

اوراواردز دیدار کند.
دوچرخه سوار بریتانیایی رکورد جهان را شکست؛ 

دور دنیا در ۷۸ روز
یک دوچرخه ســوار اســتقامتی از بریتانیا با طی کردن ۱8 هزار مایل )۲9 هزار 
کیلومتــر( با دوچرخــه اش در دور دنیا در ۷8 روز رکورد گینس را شکســت. مارک 
بومونت، دوچرخه ســوار انگلیســی در طی ۷8 روز و با روزی ۱8 ساعت رکاب زدن 
توانســت ۲9 هزار کیلومتر را طی کند و در گینس رکورد بزند. این دوچرخه سوار در 
هر ۲۴ ســاعت بیش از 9000 کالری سوزانده است. او از کشورهای لهستان، روسیه، 
مغولستان، چین، استرالیا و آمریکا گذشته است. او در پاریس و بعد از گذشتن از طاق 
پیروزی در این شــهر ماراتن خود را به پایان رسانده است. او درباره این رکوردشکنی 
می گوید: من در این دو ماه و نیم کمتر راه رفته ام. در حال  حاضر  کمبود خواب دارم. 
خیلی کار ســختی بود. تنها خودتان باید انتخاب کنید که می خواهید ادامه  دهید یا 
نه. بومونت در روز نهم ســفر خود در روسیه تصادف کرد و دچار شکستگی دندان و 
آسیب آرنج شد اما با این حال به راه خود ادامه  داد. او این موفقیت را مدیون توانایی 
عمیق روحی خود می داند. پیش از این رکورد بیشــترین مصاف در کمترین زمان در 
دست اندرو نیکولسون نیوزیلندی بود. او در ۱۲۳ روز چنین مسافتی را طی کرده بود.

گزینه جدی یووه برای جایگزینی بوفون
ســنگربان اتلتیکومادرید گزینه جدی یوونتوس بــرای جایگزینی جان لوییجی 
بوفون اســت. جان لوییجی بوفون به سال های پایانی فوتبال خود نزدیک شده است. 
پیدا کردن جایگزینی شایســته برای این دروازه بان بزرگ اصلا آســان نخواهد بود و 
بدون شــک یکی از دغدغه های بزرگ سران یوونتوس اســت. روزنامه توتو  اسپورت 
ایتالیا از یان اوبلاک به عنوان گزینه جدی یوونتوس برای جایگزینی بوفون سخن به 
میان آورد و نوشت: سران یووه از همین الان به دنبال متقاعد کردن اتلتیکومادرید و 
اوبلاک برای این انتقال بزرگ هستند. اوبلاک تا سال ۲0۲۱ با اتلتیکو مادرید قرارداد 
دارد. او درباره آینده خود، گفت : نمی دانم چه سرنوشــتی در انتظارم است. این اظهار  
نظر اوبلاک باعث شــده تا گمانه زنی هایی درباره جدایی او از اتلتیکومادرید به گوش 
رســد. اوبلاک در فصل جاری عملکرد بسیار خوبی در اتلتیکومادرید داشته و از نظر 

آماری بهترین در لالیگا بوده است.

طلب مانوئل ژوزه به طور کامل تامین شد 
معــاون اقتصادی باشــگاه پرســپولیس از تامین بدهی مانوئــل ژوزه خبر داد. 
ترکاشــوند گفت: با تلاش هایی که طی روزهای اخیرا نجام دادیم توانستیم کل مبلغ 
بدهی مانوئل ژوزه را تامین کنیم تا به حسابش واریز شود. این پول الان تامین شده 
و منتظر هســتیم تا راهی برای پرداخت آن پیدا کنیم چرا که مبلغ بسیار زیاد است 
و به راحتی نمی توانیم آن را به حســاب شــخصی واریز کنیــم. وی در ادامه درباره 
نحوه تامین یــک میلیون و ۳00 هزار یورو گفت: تلاش هــای زیادی در این زمینه 
انجــام دادیم. هواداران حدود 500 میلیون تومان کمک کردند اما ما مبلغی را هم از 
اسپانسرمان دریافت کردیم که باید به بازیکنان پرداخت می شد اما این کار را نکردیم 
و کنار گذاشــتیم تا پول ژوزه را بدهیم. پول دستیاران ژوزه را هم که پیش از این به 
حساب شــان واریز کرده ایم. اگر این پرونده بسته شود یکی از بزرگ ترین پرونده های 

اخیر باشگاه پرسپولیس بسته شده است. 
اقدام مشترک سرخابی ها برای دریافت حق پخش 

مدیران دو باشــگاه اســتقلال و پرســپولیس روز سه شــنبه بعد از حضور در 
فدراسیون فوتبال با ارسال نامه هایی جداگانه خواهان دریافت حق پخش تلویزیونی 
شدند.افتخاری و طاهری در ارسال نامه هایی جداگانه به حیدر بهاروند رئیس سازمان 
لیگ خواهان پیگیری موضوع حق پخش تلویزیونی شدند و این موضوع را با دریافت 
مجوز حرفه ای سازی و تذکرات فدراسیون فوتبال آسیا مرتبط دانستند. مدیران عامل 
دو باشگاه پر طرفدار پایتخت طی یک سال گذشته در اقداماتی مشترک برای دریافت 
حق پخش و استفاده از درآمد های بلیت فروشی اقدامات هماهنگی را آغاز کردند و 

به نظر می رسد همچنان همکاری این دو باشگاه برای افزایش درآمدها ادامه دارد.
انتقادات تازه قلعه نویی از مجری برنامه 90

امیــر قلعه نویی ســرمربی ذوب آهن در تازه ترین صحبــت های خود بازهم 
انتقاداتــی را به برنامه 90 و مجری آن وارد کرد. قلعه نویی گفت: یک جا شــنیدم 
کــه مجری محترم گفته که آقایان اســرار درون خانوادگی را نگویید. چرا آن موقع 
که رختکن ما را نشــان داد اسرار خانوادگی نبود؟ )خطاب به خبرنگاران( چرا حرف 
من را تایید نمی کنید؟ هزاردســتان اینجا هم هســت؟ از هزاردســتان نترسید، از 
بیت)س( بترســید. هزار بار اســت که گفته ام کل آن فیلم رختکن ما را پخش  اهل 
کــن. یک جاهایی را قطع و وصــل نکنید. یک روز بعد از جام ملت ها گفتم که تیم 
مــا خوب می دوید و او به من گفت که برو دونده بیار. کی روش همین حرف را زد و 
گفت به به! می خواهم بگویــم که او آمده فوتبال را نابود کند. مدیران مملکت از او 
می ترسند. ما آمده ایم تا قیمت پیدا کنیم نه به هر قیمتی زندگی کنیم. آن جاهایی 
کــه او صدا گذاری کرده من درباره مردم صحبت کردم. یک آقایی بود که آن زمان 
بعدها آمد از من حلالیت گرفت و گفت که با من بازی شد. احساس می کنم که به 
خودم خیانت کرده ام. رختکن من اســرار نبود ولی دوشنبه شب اسرار بود. خداوند 

دست ها را یکی یکی رو می کند.
پافشاری جباری بر موضع قبلی

کاپیتان دوم تیم فوتبال اســتقلال تا پایان تمرین روز سه شنبه آبی پوشان تنها 
نظاره گر کار هم تیمی هایش بود.آخرین تمرین اســتقلال پیش از مصاف با ذوب آهن 
مانند روزهای گذشته حواشی خاصی را با خود به همراه داشت. در این تمرین مجتبی 
جباری بازیکن استقلال حاضر شد ولی با آبی پوشان تمرین نکرد تا مشخص شود او 
همچنان روی موضع خود ایستاده است. این بازیکن ظاهرا با نظر افتخاری قرار بوده 
از اســتقلال اخراج شــود و حالا با وجود درخواست منصوریان و پس از روشن شدن 
ابعاد اخراج رحمتی و جباری از استقلال، در تمرین آبی پوشان حاضر شد ولی تمرین 
نکرد تا حضورش مقابل ذوب آهن تقریبا غیر ممکن باشــد چرا که او ســه روز است 
با اســتقلال تمرین نکرده است.از طرفی دیگر داریوش شجاعیان و سجاد شهباززاده 
هــم به تازگی اختصاصی تمرین می کنند و بعید اســت که آن ها هم در مقابل ذوب 
آهن بازی کنند. به این دو نفر می توان نام امید ابراهیمی را هم اضافه کرد که شرایط 

مشابهی دارد.
ربروف در الاهلی ماندنی شد

با وجود شکســت تلخ الاهلی در لیگ قهرمانان آسیا، سرمربی اوکراینی این تیم 
از کار برکنار نمی شــود. بعد از شکست الاهلی برابر تیم فوتبال پرسپولیس در لیگ 
قهرمانان آسیا هواداران این تیم عربستانی به شدت از عملکرد سرگئی ربروف انتقاد 
کردند و خواســتار اخراج این سرمربی اوکراینی شــدند.با وجود عملکرد بد ربروف، 
رئیس باشــگاه الاهلی تاکید کرد که این مربــی را اخراج نخواهد کرد. فهد بن خال، 
رئیــس هیات مدیره الاهلی، گفت : به ربروف اعتماد داریم و به هیچ وجه قصد اخراج 

او را در شرایط کنونی نداریم.

پس از برگزاری جلســه کمیته بین المللی المپیک که در »لیما« پرو برگزار شــد، تکواندو بار دیگر و برای 
ششمین دوره در بازی های المپیک جایگاه خود را حفظ کرد.

پــس از برگزاری جلســه کمیته بین المللی المپیک در شــهر »لیما« پرو، حضور تکوانــدو در بازی های المپیک ۲0۲۴ 
به میزبانی »پاریس« فرانســه به تصویب رسید.دکتر چو، رئیس فدراســیون جهانی تکواندو در این رابطه، خاطر نشان کرد: 
بســیار مفتخر هســتیم که بار دیگر تکواندو در برنامه بازی های المپیک جایگاه خود را حفظ کــرد و این امر ثابت کرد که 
تکواندو مشــارکت خوبی را در برنامه های المپیکی داشــته اســت.وی افزود: پس از اعلام میزبانی پاریس، فدراسیون جهانی 
تکوانــدو تمــام تلاش خود را برای همکاری هر چه  بیشــتر با مســئولان برگزارکننده و کمیته بین المللــی المپیک به کار 
 می گیرد. پس از تایید حضور تکواندو در ســال ۲0۲۴، این رشــته شش دوره و از ســال ۲000 در لیست بازی های المپیک 

قرار دارد.

تصویب حضور تکواندو در المپیک 202۴
مدیر تیم های ملی بوکس معتقد است با برگزاری بوکس قهرمانی کشور دور جدید اردوهای تیم های ملی با کیفیت 

مطلوبی برگزار می شود.
حسین نهرودی با بیان اینکه ترکیب تیم های ملی بوکس نوجوانان و جوانان از رقابت های قهرمانی و انتخاب شده اند، اظهار کرد: 
تنها مرحله برگزاری اردوها باقی مانده است که با تمام شدن مذاکرات در فدراسیون آن را اجرایی می کنیم. با برگزاری رقابت های 
کشوری بزرگسالان در چهارم آبان به زودی اردوهای تیم ها برگزار می شود و قطعاً کیفیت بهتری را در این تمرینات شاهد خواهیم 
بود.مدیر تیم های ملی بوکس افزود: مســلماً تغییراتی که در فدراســیون رخ داد کمی در اجرای برنامه ها تاثیر گذار بود اما باز هم 
کمیته فنی تصمیمات خود را گرفته است و تلاش خود را برای اجرای آن ها می کند، اما باید بگویم که یکی از دلایل مهم در عدم 
برگزاری اردوهای تیم های ملی بوکس نبود مکان و امکانات مناسب بود که خوشبختانه از دور جدید اردوها با تلاش های سرپرست 

جدید این مشکل ها برطرف می شود و اردوهای با کیفیتی را در هر سه رده ی نوجوانان، جوانان و بزرگسالان شاهد خواهیم بود.

برگزاری اردوهای تیم های ملی بوکس با کیفیتی بهتر از گذشته

صفحه 9
چهار شنبه ۲9 شهریور ۱۳9۶ 

۲9 ذیحجه ۱4۳۸ - شماره ۲۱۷۲۷

* شــیخ احمد الصباح، رئیس شورای المپیک آسیا اعلام کرد که برگزاری بازی های 
داخل سالن در عشــق آباد محرکی برای ایجاد تغییرات در ترکمنستان بوده است و 
کشــورهای غربی باید در این بازی ها به فرهنگ مردم ترکمنســتان احترام بگذارند. 
شــیخ احمد در صحبت های خود در حاشیه بازی های عشق آباد ۲0۱۷، گفت : آماده 
ســازی برای بازی های داخل سالن در عشق آباد محرکی بود تا ترکمنستان پیشرفت 
کند. پنج میلیارد دلار هزینه ای که این کشــور متقبل شــده باعث شد که فوایدی 
خارج از دنیای ورزش برای این کشــور به ثمر برســد. من از اوایل سال های ۱990 
به این کشــور رفت وآمد داشته ام و شاهد این پیشرفت هستم. باور کنید آنچه که در 
مراســم افتتاحیه دیدم و شادی و نشاطی که مشاهده کردم بزرگترین هدفی بود که 
ترکمنستان به آن رسید. شیخ احمد همچنین گفت: من به نظرات رسانه های غربی 
احترام می گذارم. در این رسانه ها هم من مورد انتقاد قرار گرفتم هم ترکمنستان. اما 
ما باید به فرهنگ دیگــران احترام بگذاریم. فکر می کنم 50 درصد انتقادها به دلیل 
فرهنگ متفاوت بوده اســت. هدف ورزش هم همین اســت که مردم از فرهنگ های 
مختلف را دور هم جمع کند و فاصله های فرهنگی را کمتر کند. شــهرهایی همچون 
پکن، دوحه و گوانگجو بعد از میزبانی مســابقات ورزش پیشــرفت زیادی داشته اند. 
درست است که در عشــق آباد پنج میلیارد دلار خرج شده اما این بودجه فقط برای 

تسهیلات ورزش نبوده است. جاده، فرودگاه و هتل نیز ساخته شده است.
* وزیر ورزش و جوانان کشورمان پس از سفری ۴8 ساعته به عشق آباد، ترکمنستان 
را به مقصد تهران ترک کرد. مسعود سلطانی فر، وزیر ورزش و جوانان به دعوت رسمی 
مقامات ترکمنستان جهت شرکت در افتتاحیه مسابقات بازی های داخل سالن آسیا 
به عشق آباد ســفر کرده بود. وزیر ورزش و جوانان در جریان این سفر ضمن ملاقات 
با معاون رئیس جمهور و رئیس کمیته ورزش ترکمنستان، از اردوهای تیم های ملی و 
اقامتگاه ملی پوشان حاضر در این مسابقات بازدید کرد.سلطانی فر در این سفر دوروزه 
با حضور در محل مسابقات تکواندو و فوتسال به تماشای دیدارهای ملی پوشان ایرانی 

پرداخت.
* در چهارمین روز از بازی های داخل سالن آسیا که به میزبانی ترکمنستان در حال 
برگزاری اســت نماینده 55- کیلوگرم کشتی سنتی)کشتی باکمربند( بانوان صاحب 
مدال نقره شــد.زهرا یزدانی ابتدا در مقابل حریفی از ترکمنستان با اقتدار پیروز شد 
و در دیدار دوم خود نیز نماینده قزاقســتان را شکست داد و ضمن راهیابی به مرحله 
نیمه نهایی مدال برنز خود را قطعی کرد. او در مرحله بعد با نماینده ازبکستان کشتی 
گرفت و با غلبه بر حریف خود راهی فینال شــد. یزدانی در دیدار فینال مقابل زارینا 
عبدالرحمانوا از ترکمنستان قرار گرفت و نتیجه را واگذار کرد و به مدال نقره رسید.

* حسین کیهانی در فینال دوی ۳ هزار متر با ثبت زمان 8:0۷:09 دقیقه در رده سوم 
ایســتاد و صاحب مدال برنز شد. کیهانی همچنین رکورد این ماده در ایران را که در 

اختیار سید حمید سجادی بود، پس از ۲0 سال شکست.
* تیم ملی فوتسال ایران در دومین بازی خود در مسابقات داخل سالن با نتیجه ۷ بر 
۳ مقابل اردن به برتری رسید. در این بازی احمد اسماعیل پور)دو گل(، قاسم عروجی، 

حسین طیبی، مهدی جاوید)۳ گل( برای ایران گلزنی کردند.
* یاسر محمدی در وزن80-کیلوگرم در مسابقات کشتی با کمربند بخش آزاد مقابل 
حریف میزبان با نتیجه ۷ بر یک پیروز شد. وی در دیدار دوم مقابل نماینده ازبکستان 
با نتیجه ۴ بر صفر به برتری رســید و ضمن راهیابــی به نیمه نهایی مدال برنزش را 
قطعی کرد. وی در دیدار ســوم مقابل حریفی از قرقیزستان با نتیجه ۶ بر 5 شکست 

خورد و به مدال برنز بسنده کرد.
* زهرا مجدی در وزن۷0- کیلوگرم در مسابقات کشتی با کمربند بخش آزاد مقابل 
حریفی از ازبکستان با نتیجه ۶ بر۴ پیروز شد. وی در دیدار نیمه نهایی با نتیجه ۷ بر 

صفر مغلوب حریفی از قزاقستان شد و به مدال برنز بسنده کرد.
* داوود عوض زاده در وزن90- کیلوگرم در مســابقات کشــتی با کمربند بخش آزاد 
مقابل حریفی از فیلیپین با نتیجه 5 بر صفر شکست خورد. وی در دیدار دوم مقابل 
حریف پاکستانی با نتیجه 5 بر صفر پیروز شد و با صعود به نیمه نهایی مدال برنزش 
را قطعی کرد. وی در دیدار نیمه نهایی با نتیجه ۶ بر ۲ مغلوب کشتی گیر ترکمنستانی 

شد و به مدال برنز رسید.
*اسامی مدال آوران ایران تاکنون:*طلا: مسعود جلیلوند )جوجیتسو(، مهدی اسحاقی 
)تکواندو(، مهدی جلالی )تکواندو(، تیم دوچرخه سواری تیم اسپرینت*نقره: مسعود 
حســن زاده )جوجیتســو(، حامد میرزاپور )کشتی ســنتی(، زهرا یزدانی )کشتی با 
کمربند(*برنز: فاطمه مداحی )تکواندو(، اســماعیل امیری )کشــتی سنتی(، قاسم 
دازی )کشــتی ســنتی(، حبیب الله ترابی )کشتی ســنتی(، لیلا سیاوشی )کشتی 
سنتی(، ریحانه شیخیان )کشتی سنتی(، داوود عوض زاده)کشتی با کمربند(، سعیده 
رحیمی)کشــتی با کمربند(، زهرا مجدی)کشتی با کمربند(،یاسر محمدی)کشتی با 

کمربند(، سوده کمندانی)جوجیتسو(، حسین کیهانی )دوومیدانی(.

پنجمین دوره 
بازی های داخل سالن 
و هنرهای رزمی آسیا

ثبت و امضاء ذیل دفاتر تکمیل گردیده که خلاصه آن به شــرح زیر جهت اطلاع عموم 
آگهی می گردد.

موضوع: مشاوره طراحی، نظارت اجرا کلیه پروژه های عمرانی، راهسازی، ساختمان سازی، 
انبوه سازی، ساخت تونل و پل و سد و بند، محوطه سازی، ایجاد و حفظ فضای سبز شهری 
و کشــاورزی، خطوط انتقال نفت و گاز تصفیه خانه و ژئوتکنیک و ابزار دقیق و تجهیزات 
سرچاهی، تأسیسات الکتریکی و مکانیکی، شبکه های برق و پست های توزیع و تأسیسات 
برقی و سیســتم های سوئیچینگ، آبرسانی ســطحی و زیرزمینی، شبکه های آبرسانی و 
بندهای انحرافی و شــبکه های آبیاری، خرید و فروش و واردات و صادرات کلیه کالاهای 
مجاز بازرگانی، طراحی های عمرانی معماری تأسیساتی و سازه ای و برگزاری سمینارهای 
مرتبــط در صورت ضرورت قانونی انجام موضــوع فعالیت پس از اخذ مجوزهای لازم از 
مراجع ذیربط. ثبت موضوع فعالیت مذکور به منزله اخذ و صدور پروانه فعالیت نمی باشد.

مدت: از تاریخ ثبت به مدت نامحدود.
مرکز اصلی: هرمزگان شــهر بندرعباس- سیم بالا- بلوار شهید چمران- کوچه چمران 

71- طبقه پنجم- کدپستی 7916633333
ســرمایه شــخصیت حقوقی: مبلغ 1/000/000 ریال منقســم به 100 ســهم 
10/000ریالی می باشــد که تعداد 100 ســهم آن بــا نام عادی می باشــد و به موجب 
گواهی شــماره 309/ ص7803 مورخ 1396/4/26 از بانک ملی شعبه شهید نظری مبلغ 

1/000/000 ریال پرداخت گردید.
اولین مدیران: آقای دانیال ســجودی به شــماره ملی 3380902489 به سمت عضو 
هیئت مدیره، آقای علیرضا ســعیدی به شماره ملی 3391864184 به سمت مدیرعامل و 
رئیس هیئت مدیره، آقای غلامعباس سجودی به شماره ملی 3459857463 به سمت نایب 

رئیس هیئت مدیره به مدت 2 سال انتخاب گردیدند.
دارندگان حق امضا: کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهدآور شرکت به امضای مدیرعامل 

و نائب رئیس هیئت مدیره همراه با مهر شرکت معتبر می باشد.
اختیارات مدیرعامل: طبق اساسنامه

بازرس اصلی و علی البدل: آقای حسام الدین سجودی به شماره ملی 3380077259 
به ســمت بازرس اصلی و آقای حمید سجودی به شــماره ملی 3380278866 به سمت 

بازرس علی البدل به مدت یک سال مالی انتخاب گردیدند.
روزنامه کثیرالانتشار صبح ساحل جهت درج آگهی های شرکت تعیین گردید.

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان هرمزگان
مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری بندرعباس

تأسیس شرکت سهامی خاص هنرسازان سگال در تاریخ۱۳9۶/۶/۲5 
به شماره ثبت ۱۷۸4۲ به شناسه ملی ۱400۷0۶5۳4۳

محمد بابایي گلي در بیست و پنجم شهریور ماه سال 
۱۳۴5، در روستاي »گل آباد« از توابع شهرستان تبریز 
، بخش شبســتر متولد و بعد ازپشت سرگذاشتن زمان 
طفولیت دوره تحصیل دبستان خود را بخشی در آبادي 
و بخشــی درتهران گذراند و ایام تحصیل متوسطه را در 

دبیرستان »دهخدا« به پایان رساند.
شهید »محمد بابایی گلی« جزو جوانان نادر این آب 

و خاک بود که از نظر تقوا و پاکدامني و پرهیزکاري کم نظیر و در سرنماز و روزه 
و کلیه عبادات محوله، خیلي اســتوار و در ایده اش این مرام بود که وقتي انسان 
بعد از سپري کردن دوران حیاتش مي خواهد از دنیا برود، چرا در پي یک هدف 

مقدس، از دنیا نرود؟! چرا فداي آرمان پاکش نشود؟!
لذا بنا به داشتن هدف عالیه یعني دفاع ازآرمان اسلامیش، با کسب رضایت 
پدر و مادر خود در حالیکه مشغول درس سال اول دبیرستان بود، بعد از گذراندن 
دوره آمــوزش جنگي در همان زمان عازم جبهه شــد و درعملیات »رمضان« و 

»مسلم ابن عقیل« شرکت داشت.
وی برای ادامه تحصیل به مدرسه بازگشت و بعد از اخذ دیپلم دوباره درصف 
بسیجیان جان بر کف درتاریخ بیست و یکم مرداد ماه ۱۳۶5، به جبهه هاي حق 

علیه باطل اعزام شد و بعد از »عملیات مهران« به مدت 5 ماه درجبهه ماند.
مرحله چهــارم »عملیات کربلاي 5« در حوالي دریاچه ماهي )ســه راهي 
مرگ( درحین عملیات و رویارویي با دشمن درگروه آرپي جي زن با تیر مستقیم 
دشمن در تاریخ بیست و یکم دیماه ۱۳۶5، مطابق خواسته دلش که مي گوید: 
»خداوندا! مرگم را شــهادتم قرار بده« به درجه رفیع شهادت نائل آمد و روحش 

به لقاالله پیوست و در امامزاده طاهر کرج به خاک سپرده شد.

جدول رده بندی لیگ برتر- جام خلیج فارس
امتیازتفاضل گلگل خوردهگل زدهباختتساویبردبازيتیم

135816-1651- پارس جنوبی جم

26411113813- پرسپولیس

36321125711- پدیده

4631276110- فولاد

210-5631279- سایپا

6623113679- ذوب آهن

8-7622255- پیکان

7-8614188- سیاه جامگان

7-9621366- تراکتورسازی

7-10621355- سپیدرود رشت

17-11621389- نفت آبادان

36-12613258- نفت تهران

46-13613248- سپاهان

75-146123411- استقلال خوزستان

54-15611416- استقلال

94-166114312- گسترش فولاد

طبق تصمیماتی که در کمیته فنی فدراسیون شنا 
گرفته شده است تیم ملی شنا راهی کاپ جهانی قطر 

می شود.
طبق تصمیمات فدراسیون شنای ایران قرار بود تیم های 
شنا، شــیرجه و واترپلوی ایران راهی مسابقات رده های سنی 
آســیا در ازبکستان شــوند که این اعزام کنسل شد. محسن 
رضوانی دلیل لغو این اعزام را صادر نشــدن مجوز پرواز چارتر 
تیم های ملی به این رقابت ها از سوی کشورهای همسایه اعلام 
کرد.  اما پس از لغو شــدن این اعزام رئیس فدراســیون شنا، 
شــیرجه و واترپلوی ایران در گفت و گو با ایســنا تاکید کرد: 
با توجه به اینکه شــناگران و همه ورزشــکاران سه رشته این 
فدراســیون تلاش های زیادی را برای شرکت در این رقابت ها 
انجام داده بودند، قطعا تلاش های این ورزشکاران را بی نتیجه 
و پاسخ نمی گذاریم. فدراسیون تلاش می کند این ورزش  کاران 

را در اوج آمادگــی نگه دارد و به این منظور گفت و گویی را با 
مسئولان مسابقات جهانی قطر انجام می دهیم تا تیم ملی شنا 
در مسابقات ورلدکاپ قطر شرکت کند.حال فدراسیون شنا به 
قول خود عمل کرد و تیم شــنا را راهی این رقابت ها می کند. 
باید منتظر بود تا ببینیم آیا برای تیم های شیرجه و واترپلو نیز 

برنامه های مشابه اجرایی می شود یا نه.
رقابت های ورلدکاپ قطر ۱۲ و ۱۳ مهر ســال جاری در 
دوحه برگزار خواهد شد و تیم ملی ایران با هفت شناگر در این 
رقابت ها شــرکت می کند.اسامی شناگران اعزامی به مسابقات 
ورلدکاپ قطر به شــرح زیر است: علیرضا امین زمردی، علی 
فتحی، امیر عباس امرالهی، متین ســهران، سامان قپانوری، 
متین بالسینی، علی رشیدی گوغری.خشایار حضرتی و محمد 
بیداریان کادر فنی  تیم  ملی شــنای ایران در این مسابقات را 

تشکیل می دهند.

رئیس شورای المپیک آســیا قصد دارد که تیم های 
اقیانوسیه را از شرکت کردن در بازی های آسیایی منع کند.

شــیخ احمد الصباح، رئیس شورای المپیک آسیا، اعلام کرد 
که ورزشکاران اقیانوسیه می توانند در بازی های ساحلی آسیایی، 
بازی های داخل سالن آسیا و بازی های هنرهای رزمی در آسیایی 
شرکت کنند اما شرکت در بازی های آسیایی به دلیل این که در 
حال  حاضر تعداد ورزشکاران نباید بیش از ۱5هزار نفر باشد، برای 
ورزشکاران اقیانوســیه امکان پذیر نیست.پیش از این گفته شده 
بود که احتمال دارد ورزشــکاران اقیانوسیه در بازی های آسیایی 
۲0۲۲ شــرکت کنند. شیخ احمد در حاشــیه بازی های داخل 
ســالن عشــق آباد، اعلام کرد: ما نمی توانیم به دلیل محدودیت 
تعداد ورزشــکاران، ورزشکاران اقیانوسیه را در بازی های آسیایی 
شــرکت دهیم، این بازی ها شــبیه بازی های المپیک هســتند 
و تعداد ورزشــکاران محدود است. ما در آســیا بازی های دیگر 
هم چون بازی های داخل ســالن، بازی های زمستانی و بازی های 
ســاحلی را نیز داریم. در حال  حاضر برای ورزشکاران اقیانوسیه 
بازی های ســاحلی و بازی های داخل ســالن فرصت های خوبی 
هستند.شــیخ احمد الصباح در پاســخ به این سوال که چرا نظر 
او نسبت به حضور ورزشکاران اقیانوســیه در بازی های آسیایی 

تغییر کرده اســت؟ گفت : بعد از آنالیز کردن شرایط ما دریافتیم 
که نمی توانیم بیش تر از ۱5 هزار ورزشــکار در بازی های آسیایی 
داشته باشیم. ما برای بازی های آسیایی دور مقدماتی نداریم. اگر 
داشتیم شاید ورزشــکاران اقیانوسیه می توانستند شانس داشته 
باشند. بنابراین تعداد ورزشکارانی که در بازی های آسیایی شرکت 
می کنند زیاد اســت و دهکده المپیــک گنجایش بیش از این را 
ندارد.رییس شورای المپیک آسیا در ادامه  افزود: احتمال دارد که 
برای مسابقات والیبال مرحله مقدماتی گذاشته شود، در صورتی 
که مرحله مقدماتی در والیبال داشــته باشیم اقیانوسیه می تواند 
در این مرحله شــرکت کند. در حال  حاضر ورزشکاران استرالیا و 
نیوزیلند به صورت مهمان در بازی های آسیایی زمستانی شرکت 
می کنند. این ورزشــکاران در بازی های عشــق آبــاد نیز حضور 
دارند. البته تعداد آن ها محدود اســت. اســترالیا در سال ۲00۶ 
 OCA ،۲00۷ عضو کنفدراسیون فوتبال آسیا شده است. در سال
درخواست اســترالیا برای شــرکت در بازی های آسیایی ۲0۱۴ 
اینچئون را رد کرد. با وجود این که شــیخ احمد اظهار کرده بود 
که حضور استرالیا می تواند ارزش بازی های آسیایی را بالا ببرد اما 
او معتقد بود که حضور اســترالیا باعث می شود که در حق برخی 

از کشورهای آسیایی بی عدالتی شود.

کاهش احتمال حضور ورزشکاران اقیانوسیه در بازی های آسیایی ترکیب جوان تیم ملی شنا در راه کاپ جهانی قطر

میزبانی دومین دوره مسابقات دوومیدانی داخل سالن آسیا به ایران رسید.
مجید کیهانی رئیس فدراســیون دوومیدانی ضمن بیان این مطلب گفت:طی نشســتی که با حضور کیومرث هاشمی رییس 
کمیته ملی المپیک، الحمد رییس کنفدراســیون دوومیدانی آســیا و موریس نیکولاس دبیر کل آسیا برگزار شد ، خوشبختانه با 
درخواســت ایران برای گرفتن میزبانی دومین دوره رقابت های داخل ســالن آسیا موافقت شد، بنابراین این رقابت ها به میزبانی 
ایران و در تهران برگزار شود. دومین دوره رقابت ها دوومیدانی داخل سالن آسیا هفتم تا نهم فوریه سال ۲0۱8 میلادی در تهران 

برگزار خواهد شد.

ایران میزبان دوومیدانی داخل سالن آسیا شد 
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